
Zipisnica z XXlL zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci

konan6ho di,a 27.06.2013

K bodu i. I Otvorenie
p. prim6torka otvorila zasadnutie MsZ, predloiila progam.

Ospravedlnil sa Ing. Marhefka - pride neskdr

Ing. Smandra, RNDI. V6lek - pri5li nesk6r

Hlasovanie:
Zat 8 Proti: 0 Z.drZali sa: 0

K bodu i.2 Urienie overovatel'ov z6pisnice

Overovatelia z6pisnice: Mgr. Ferencko, Mgr. Borovsk!

Hlasovanie:
Za:8 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

K bodu i. 3 Volta ndvrhovej komisie

N6vrhov6 komisia: predseda - p. Compel'
Clenovia - p. Hojstrid

Ing. S. Zima

Hlasovanie:
Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu i.4 Kontrola plnenia uzneseni

Predniesol Mgr. Marhefka, prednosta iradu

p. Reznickl/ - kto m6 z6ujem o priestory byvalej Slovenskej sporitefne?

p. prim6torka - dnes bola za mnou pani Lejov6, m6 z6ujem prevddzkovat' kadernictvo
a kozmetiku. Budeme ju kontaktovat' a p6jde to potom na schvrilenie do komisie.

p. Hojstrid - sri tam 3 miestnosti tak musia zobrat'vSetky 3 miestnosti? nebude sa to
kriskovat'?

p. prim6torka - samozrejme, je tam len jeden vchod.



K bodu i. 5 N6vrh organiz6cie ZS s MS na Ik, rok 2013/2014
Predniesol Mgr. Seman Jaroslav

Hlasovanie:
Za: 8 Proti: 0 Z.driali sa: 0

K bodu 6. 6 Spriva o hospodireni ZS s MS Podolinec za rok20l2
Predniesol Mgr. Seman Jaroslav

Hlasovanie:

Za:8 Proti: 0 Zdr ali st:O

Berie na vedomie spr6lu auditora o hospodareni ZS s MS Podolinec zarok2012

Hlasovanie:

ZatS Proti: 0 ZdrL,ali sa: 0

K bodu i.7 Spriva o hospodireni mesta za rok 2012 - zdvereinf riiet

Predniesol p. Osvaldovrl Jolana

p. Compet o kol'ko bolo menej podielovlich dani? Kol'ko m6me prostriedkov v rezervnom
fonde?

p. Osvaldovrl - o 46 000 €, v rezervnom fonde je 192 000 €.

p. Remickj'- ked sri neplatidi, tak je to potom financovan6 na konci roka z rezemdho
fondu? Nedopl6ca sa na nich?

p. Osvaldov6 - nie.

Stanovisko p6na kontrol6ra Ing. Juraja Zimu - pochvrilit' chcem pani Osvaldovri, Ze

vypracovala vlborne zriveredn! ridet.

Dostavil sa RllDr. Emil V6lek

Hlasovanie:
Za':, 9 Proti: 0 Zdriali sa: 0

Mestsk6 zastupitel'stvo berie na vedomie stanovisko auditora.

Hlasovanie:
Za: 9 Proti:0 ZdrLalisa:.O

K bodu i. 8 Spriva o hospodireni mestskfch lesov za rok 2012

Predniesol Ing. Mazurek J6n, vedirci oddelenia mestskj'ch lesov

Ing. S. Zima - ak6 budri moZnosti pouZit ia tlch peiazi? Je moZnost' ich vyuZit' na kapit6l?

Tj'ch 41 000 €.



Ing. Mazurek - naplnili sme v,.izvu na technick6 prostriedky. Ano, na kapitiil.

Lng. J. Zima - nawhujem, aby sa t6to rezerva vy5pecifikovala analficky, tvorby rezervy. Zo

zrikona je potrebn6 vy5pecifikovat', nado bude t6to rezerva pouZit6, aby sme postupovali

podl'a z6kona. Vymedzit'tieZ dasovd obdobie, do kol'kj'ch rokov sa musi t to rezerva

rozpustit' a pouZit'.

Dostavil sa Ing. Smandra Jin

RNDr. Vrilek - pre mia je ten n6rast na opravu 6ut vel'mi velky a chcel by som poprosit'

rozkalkulovat' vSetky vlidaje na opravu, lebo ste spominali len dve aut6. Patri tam aj autobus?

Je tam vySe 4000 €.

Ing. Mazurek - 6no, samozrejme bolo viac chj'b aj na autobuse, tieZ Skodov6 udalost' -

prasknut6 sklo na autobuse.

Mgr. Borovskj'- do sa tlika Vel'kej Lesnej, ned6 sa prejst'z obidvoch strrin?

Ing. Mazurek - nie, nedri sa prejst'.

p. Compel - treba si poZiadat' vjnimku, aby sa dalo prejst'?

p. prim6torka - ned6 sa, aj ked' tam m6me svoj majetok.

p. Hojstrid - ja viem, Ze tam bola faktrira vo vj'Ske 1900 € za opraru skla, bolo to rie5en6 cez

havarijnri poistku? Ak 6no, ak6 je tam spoluridast', lebo poist'ovia tie peniaze writi,
spoluridast'je tam okolo 100 €, no podl'a mia tam, kde autobus parkuje je predpoklad na

rozbitie kaZdli deii.

p. Compel'- nepochopil som tuto 700 € pokutu.

Ing. Mazurek - vodid ju dostal na ceste na prit'do Levode. My sme to za neho zaplatili auL
n6m to v spl6tkach w6til.

Mgr. Ferencko - tie rekreadnd zariadenia bolo schv6len;ich 5000 € a bolo vyderpanly'ch len
3300 €. Ako je to moZn6?

p. prednosta - tam bolo aj nejak6 Setrenie na elektrine.

Hlasovanie:

Zaz l0 Proti: 0 Z-drialo sa:0

K bodu i.9 N6vrh zmluvnjch podmienok pren{jmu lyiiarskeho aredlu

Predniesol Mgr. Marhefla Michal, prednosta mesta

p. Hojstrii - ten n6wh dala komisia?

Ing. S. Zima - ten n6wh vy5iel z di-skusie medzi dlenmi komisie a z6stupcami lyZiarskeho

oddielu, oni tam navrhli niZSi n6vrh, bolo potrebn6 sa dohodnft'.



p. Simonikov6- chcem sa op),tat' p. Ing. Zimu di to budri akceptovat'?

Ing. S. Zima - rino, sri ochotni to akceptovat'a platit', nevidim d6vod, predo by nemali.

p. Simonikovri - konedne t6to zmluva dostala reiilnu podobu, chcem pod'akovat' komisii,
ktorii to uskutodnila.

Bc. Selep - chcem vyjadrit' radost', Ze sa to konedne podarilo. Chcem poprosit' poslancov, aby

to dok6zali obhrijit'pred obdanmi n65ho mesta. My vieme, predo je to tak6 suma, a aby sme to
vedeli vysvetlil', ohl adom prev6dzkovania lyZiarskeho vleku sri tam aj in6 nriklady.

p. primdtorka - zmluva bude od 1.7.2013.

p. Compel'- mrzi ma to. Vtedy sme boli 11 poslanci, teraz je novj,ch 8 poslancov, ja som
nebol na finandnej komisii. My sa bavime len o tom, ako keby bola chata prev6dzkovan6 len
v zime, nebudem sa bavit'o sume... Na kol'ko rokov im chceme schvrilit'tuto zmluw? V tejto
sume? Navrhujem to odhlasovat'len podas n65ho volebn6ho obdobia. Ked pride in6
zastupitel'stvo, nech si to ono in6d schv6li... Druh6 vec je, Ze my sa bavime o chate Kamila
a my nem6me dorie5enf vlek, ak by sme sa s vlek6rmi nedohodli.

Ing. Zima - ved' vlek n6m uZ je jasnli.

p. Compel'- to my im divame za tfto sumu komplet celj' are6l?

lng. S. Zlma alno.

p. Compel - neviem, di si nepodkopeme tjmto nohy, ja za to nezahlasujem.

p. prednosta - mesto sa musi pozerat' na to, Ze kto da viac, ale nie na kaZdri vec. Mesto nie je
podnikatel'skli subjekt a nem6Ze na vSetkom zarribat'.

Mgr. Borovskj'- oni budri prenajimat'tt chatu ako mesto prenajima chatu Kydora?

p. prednosta - 6no.

p. Reznick! uviedli ste tu 3 moZnosti, ako prideme k tomu kol'ko dni sa bude lyLovat?

JUDr. Antoni - je to formou destndho vyhl6senia podl'a podtu odlyZovanlich dni.

p. primdtorka - ja som tieZ dlenkou lyZiarskeho oddielu. Je to uveden6 v zmluve, raz rodne
predloZia podet listkov, podas zimnej sez6ny, t6 spodnd hranica je 600 €.

RNDr. Vrilek - aky je interval v zmluve?

JUDr. Antoni - november aL mareo.

Mgr. Ferencko - na akri dlhri dobu to bude?



JUDr. Antoni - pri nebyovj'ch priestoroch je lepSie uzavriet'zmluw na dobu neurditu, lebo

je moZn6 vypovedat' nrijom bez udania d6vodu. Ak to bude na dobu urditf, takrito moZnost'

nem6me.

p. Compel' - beriem nrivrh spal'. Nemusime potom hlasovat' len na dobu nasho zastupitel'stva.

RNDr. V61ek - ale m6Ze sa zmenit' z6kon.

JUDr. Antoni samozrejme, m6Ze.

Bc. Selep - navrhujem dat' na dobu neurditu.

RNDr. Vrilek- sme radi, Ze m6me lyZiarsky oddiel, Ze sme sa s nimi dohodli a navrhujem dat'

dobu urditri.

Ing. S. Zima - nevidim probldm dat'na obdobie 2 rokov. V zSkone je, 2e v pripade

nevypratanie priestorov do konca trvania n6jomn6ho vzt'ahu sa nrijomnd zmluva automaticky

predEi o jeden rok za ror,nakl/ch podmienok. Srihlasim aj s p. Compl'om dat'vol'nri ruku

d'al5iemu nov6mu zastupitel'stw

RNDr. V6lek - ale poprosil by som zmenit' do zmluvy obdobie november - marec, kv6li
klimatickjm zmen6m.

N6jomnri zmluw uzavriet' na obdobie 2 rokov do 30.6.2015.

Hlasovanie:
Zaz 8 Proti:0 7-drlali sat 2

K bodu i. l0 Majetkopr6vne zileiitosti

Predniesol Ing. Baltazarovidov5 Val6ria

Uzavretie nrijomnej zmluly na prenrijom pol'ovnych pozemkov PZ Skaln6

p. prirnStorka - musime zru5il' uznesenie, lebo n6jom sa uzatv6ra na dobu 15 rokov, nie na 10

rokov, musime to zmenit'.

Ing. S. Zima - pre nich je to r"j,hodnej5ie, a my ich zvyhodiujeme, nie naiich l'udi.

Za:ll Proti: 0 Zdr al sa':0

RuSi 2112013 b/7 - Mni5ek nad Popradom lesy

Zazl| Proti:O Z.drtal sat 0

RuIi 19/2013 B/12 - Hudec

Za: l0 Proti: 0 Z.drLal sa: 0

RuIi l9l20r3 B/7;D1;E/l - vleky



Za:8 Proti:0 Zdr alsa:2

schval'uje z6menu vlastnfctva Viliama Hudeca

Za:9 Proti: I Zdrialsa:O

ponuka na odpredaj nehnutelhosti - Pavel, Pavel, Labis, Labisovi

Ing. S. Zima - ktorej komisii to bolo predloZen6?

p. Compel'- my sme sa tam boli na to pozriet', preSli sme to tam, tento priestor by chceli na

parkovacie miesta, nebol by tam probl6m s pristupom aje tam miesto na parkovanie.

Bc. Selep - to je pozemok za pinom Kozubom?

Ing. S. Zima - je tu precedens a na ten sa musime zamerat'aj v buducnosti. My na jednej

strane pred6vame pozemky za4 € a na druhej strane kupujeme za 8 €... Musime to m|Lit.

p. Simonikov6 - probl6m s parkovanim je tam dlhodobj, a je dobr6 dat' im tie miesta na

parkovanie.

Bc. Selep - v pripade schv6lenia, je urden6 z akej poloZky to p6jde?

p. prednosta - p6jde lo z peiazi za pozemky, ktor6 mesto predalo.

RNDr. 6alek d6va n6vrh na stiahnutie materirilu z programu, prerokujri ho prisluSn6 komisie

Illasovanie:

Za:6 Proti: 4 Z.drial sa:O

Srihlasi s uZivanim pozemku a zriadenie chemick6ho WC Haappy Belly

p. Hojstrid - konzultoval to niekto s p. Haned6kom, lebo on twdi, 2e to tam nevojde. On to
chce dat'tam, kde sri teraz bet6nov6 panely. To sa ned6 ukotvit', a aby to neryvrdtili.

lng. S. Zima - z praxe - pren6jom WC je aj s ridrZbou, ktorri zabezpeduje distribritor. Nemali
sme skrisenost' s tim, aby to niekto prew6til. Ak tam bude WC tak sa zdvihne rirovei
autobusovej stanice.

Hlasovanie:

Za: l0 Proti: 0 Z.dri,al sa:0

K bodu i. 11 R6zne

Predniesol Mgr. Marhefka, prednosta uradu

Zdmer odpredaja NN pripojky k zdravotn6mu stredisku

Navrhujem schvilit' odpredat' majetok mesta Podolinec



Ing. S. Zima - treba to vyrie5it', postoj VSD je zaujimav!. V dase, ked' sa ide niedo realizovat'
sa ich postoj meni, je inli ako ich predo5ld stanovisko, nie vZdy do na zadiatku povedia plati,
a oh6iaju sa Standardami, ktord st6le menia, treba to schvrilit'tak aby pripojka fungovala.

p. prednosta - vZdy stanoluju ind podmienky.

Hlasovanie:

Za: l0 Proti: 0 Zdri.alo st t0

Schvilenie o zriadeni vecn6ho bremena v prospech VSD

Hlasovanie:

Zaz l0 Proti: 0 ZdrZalo sa :0

Menovanie komisie na kontrolu peticie

Predniesol JUDr. Antoni Lukri!

p. prednosta -je to dobrd vec, lebo ani poslanci nemajri pristup ku v5etkjm inform6ci6m,
ktor6 my na frade m6me.

Ing. S. Zima kolko dlenov by malo by' v tej komisii?

JUDr. Antoni nawhujem 3 dlenov.

RNDr. Valek- m6Zeme tam doplnit'aj obdanov mesta, napr. p. Rel'ovskdho.

p. prednosta - nesmf to by' dlenovia petidndho vyboru.

Bc. Selep - je to nevyhnutn6? Ved my sme uZ niedo schv6lili, a to mAme znova schval'ovat',
akt to bude mat'prdvnu v6hu, ked' sa vyvori komisia uZ po schv6leni VZN?

JUDr. Antoni- rie5ime to, i ked'dodatodne, pre pripad sridneho sporu, ku ktor6mu m6Ze d6jst'.
Pred schv6lenim VZN by sa komisia vymenovat' nestihla.

p. primritorka - Belu5a komisiu nem6 a majir to schv6len6.

p. Compel'- ja som si to bol osobne pozriet', cehi peticiu a m6Zem ist' do komisie a potom si
poviem svoj nizor, my sme niedo schvdlili a nado m6me v1tvrirat' komisiu?

RNDr. Vilek - od 1.7 .2013 plati novela z6kona a dovtedy sa nestihne pet(cia skonlrolovat', je
to zbltodn6.

JUDr. Antoni - nie je probl6m s irdinnostbu zitkona, m6Le to byt aj po tomto d6tume.

Zloienie komisie: Bc. Selep, Ing. Smandra, Mgr. Ferencko.

Dostavil sa Ing. Marhefka J6n, odi5iel Ing. Zima



Hlasovanie:
Za: 9 Proti: 0 Zdriali sa: I

K bodu i. 12 Interpel6cia poslancov

Bc. Selep - v akom stave je st'ahovanie sa doktorov?

p. primdtorka - brzdi to t6 pripojka. Funguje len lekrirei a g1,nekol6gia.

Mgr. Ferencko - teraz tu robili asfalt - pri kki5toreje vel'k6 diera, vjazd ku Skole aj k
Polyformu, treba to dat' do poriadku.

p. prim6torka - bude sa to dat'.

p. Hojstrid - ako sa naloZilo s vecami po p. Lorendikovi z vifirne? Viem o tom, Ze ak on
neprejavi ziiujem do pol roka my to m6Zeme predat'.

p. primritorka - sti uloZen6, kontaktovali sme niekol'kokrdt exekritora. On musi urobit' draZbu.
my ho vyzveme, aby si to vyzdvihol.

p. Hojstrid - ti budova, kde sme mali stretnutie - do sme chceli predat' p. Cirrlkovi, rie5i sa to?

p. prednosta - nie, rie5ime zdravotnd stredisko.

p. Hojstrid- do s tjm z6bradlim na nrimesti?

p. prednosta - Ziadali sme aby to vytobili. Rie5ili sme to cez poistku a potrebujeme to dat'
vyrobit', aby sme mali faktriru, ktorri n6m poist'ovia preplati.

p. Compel'- nedostal som mail od p. prednostu.

p. prednosta - nestihol som, ale st6le to plati.

K bodu i. 13 Diskusia

p. Simonikov6 - do je s tou budovou ZUS? Treba tam umJt' okn6 alebo vymenit' z6clony.

p. prim6torka - je to n65 majetok, m6me uzawetf bezodplatnt nrijomnu zmluw. Funguje to
tam, minul6ho roka bol na jednani p. Sirul'ka. Mali na n65 poZiadavky, ale my ner6tame
s investiciami do ZUS, ak to d6me do rozpodtu na buduci rok, mdZeme to potom opravit'.

RNDr. VSlek - oni do toho investovat' nem6Zu, lebo to nie je ich budova, ale ak to budeme
opravovat' treba pouvaZovat' pre nich o n6jme.

p. Compel'- v piatok na komisii sme mali prejedndvat' plot a ten uZ je zbixany.

p. prednosta - bola to moja iniciativa dat'ho zbtirat' a bude tam tr6va s lavidkou.

p. Compel' - je to pravda, Le ti pani Kaletov6 chce presunrit' dvere? Probl6m to nie je, ked' to
bude na jej nriklady.

p. Hojstrid - treba sa pozriet' na mrir. Je v zlom stave, abyto nebolo nebezpedn6...



Ing. Marhefka J. - pozemky ohladom Mni5ka nad Popradom - sri pristupn6 tie lesy? Boli
odovzdan6?

p. prim6torka - 6no, boli odovzdan6 v roku 1995, od Vojensklich lesov sme boli prevziat'.

Mgr. Ferencko - chcem sa opyat' ohl'adom kasdrni, do s nimi?

p. prednosta - kontaktovali niis z Pre5ova - Ministerstvo vnutra zriadilo centr6 podpory.

Osobne mi povedali, Ze to nebude moZn6 rie5it' tento rok, pretoZe znaleckf posudok je starj',
z roku 2009. Je potrebn6 vypracovat' novy a Ministerstvo rmritra nem6 vysut'aZendho znalca.

Ing. Marhefka - navrhujem napisat' na Urad vl6dy SR, Ze m6me ziiujem o vydanie
Vojenskych kasd,rni v Podolinci.

Mgr. Ferencko - do s tlfmi nefunkdnlimi pilami? / Pilex s r.o. a Lintel s.r.o./

p. prim6torka - bol tu jeden z6ujemca, ktorj.by chcel do toho investovat', ale iba dast'

pozemku. Suma sa mu zdi privysokrl. Gr6k to nem6 v konkurze, on to len zawel. Oni s nami
komunikuju, Gr6k niim dane plati.

p. prednosta spr6vca povedal, Le ket sa mu to nepodari predat'v celku, tak to bude
rozpredrivat' po dastiach.

p. Hojstrid - ohladom na5ich lesov - predo sri lesy tak6 Spnav€. Zrezany strom, tak sri tam aj

nechan6, to sa neupratuje les? Ak je to nase, nemalo to tak by.t'.

Ing. Mazurek - robia to na5i Ludia, vyreZf to a stiahnu to do porastu.

p. Hojstrid - schv6lilo sa WC Hanedrikovi. Chcel by som poprosit' mestskj,ch policajtov, aby

tam dohliadli na verejn! poriadok v r6mci sluZby

K bodu i. 14 N6vrh na uznesenie

p. primritorka ukoniila zastupitel'stvo o 18,50 hod.

Overovatelia z6pisnice:

/ h,,,u('
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dfia Haneidkovri. 27 .06.2011Zapisovatel'ka: Bc. Iv


